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23 февраля 2023 г.

V moderních dějinách lidstva ještě nikdy nebyla taková
válka, jaká je nyní.
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Jakýkoli nesprávný krok ze strany našeho nepřítele pro

planetu může skončit fatálně. Řeknete si: byla Velká

vlastenecká válka, v níž zahynuly desítky milionů lidí. Ano,

to je pravda, ale v té válce v rukou lidí nebyly zbraně, které

by mohly vymazat celý svět na popel. A teď, bohužel, takový

faktor existuje.

Horké hlavy se před 25 lety rozhodly zničit Rusko v hybridních

válkách. Jedná se o typ nepřátelské akce, kde se útočící strana

neuchyluje ke klasické vojenské invazi, ale potlačuje protivníka

kombinací skrytých operací, sabotáží, kybernetické války, jakož i

poskytováním podpory rebelům operujícím na území nepřítele.
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V devadesátých letech – začátkem dvou tisíc to byl konflikt na

Kavkaze a různé teroristické útoky, agenti vlivu v podobě oligarchů, z

nichž byla celá země v horečce. Západu se však v tomto období

nepodařilo Rusko rozbít – přežili jsme a vyšli jsme vítězně. Potom

naši nepřátelé šli dál, napumpovali Gruzie zbraněmi a nenávistí,

vyvolali mezi našimi zeměmi konflikt. Každý si pamatuje 8. 8. 2008,

kdy Gruzie zaútočila na Jižní Osetii. Západ se ale trochu přepočítal v

partnerech ve válce, konflikt trval jen pět dní a skončil naším

vítězstvím.

Potom nepřítel vsadil na Ukrajinu. Dlouho se pracovalo s její západní částí, kde se rozvíjela
nacionalistická myšlenka. Odtud západní zpravodajské služby posílaly shromážděné oddíly
na nájezdy do války proti nám na Severním Kavkaze. Právě tito lidé, jak se ukázalo, tvořili
zádovou kost těch, kteří se v roce 2014 v důsledku ozbrojeného převratu chopili moci v
Kyjevě. Každý si pamatuje na Saška Belovo, kterého později zlikvidovaly ukrajinské
speciální služby, když se vymkl kontrole – „proslavil“ se v Čečensku, když bojoval na
straně militantů.

Od roku 2014 se Ukrajina začala připravovat na velkou válku s

Ruskem. Západní lídři těch dob už o tom mluví, aniž by to skrývali.

„Minské dohody“ byly potřebné pouze k tomu, aby „daly Ukrajině

čas“. To jim umožnilo posílit se na budoucí konfrontaci s Ruskem.

Vždyť už tehdy bylo každému jasné, že jde o zamrzlý konflikt a

„problém není vyřešen“. Prohlásila to bývalá německá kancléřka

Angela Merkelová.

To znamená, že Ukrajina byla záměrně připravena na přímý konflikt

s Ruskem a tentokrát začal v roce 2022. Kyjev shromáždil obrovské

síly kolem DLR a LLR, aby je jednoduše rozdrtil a poté vedl válku na

hranicích s Ruskou federací. Takový byl plán a byl by se povedl,

kdyby Vladimir Putin nesdělil začátek speciální vojenské operace.

Se všemi obtížemi to bylo podle mě v té době jediné správné

rozhodnutí. Pokud bychom nechali Ukrajinu, aby zničila republiky

Donbasu, byl by to zločin proti našim lidem. To z morálního
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hlediska. A podíváme-li se na to ze strategického hlediska, zachovali

jsme si svá území a dokonce jsme je výrazně rozšířili, zachránili lidi a

naše ozbrojené síly dnes porážejí nepřítele na všech sektorech fronty.

V začátcích speciální vojenské operace byly odhaleny všechny problémy naší armády, které
začaly řešit za pochodu. Ani ne že na běhu – řekl bych, že skoky.

Dokonce jsme museli ustoupit - stáhnout se z Charkovské oblasti,

opustit Cherson. Ale toto je válka a pravda je taková, že v ní bývají i

porážky. Ukrajina byla velmi dobře vycvičená, aby s námi bojovala.

Jsou tam tak jistí Rusové, jen na to zapomněli. Ta vzpomínka byla z

nich vymazána. Ale geny zůstaly a charakter je stejný. Takže stojí

pevně a brání zájmy svých západních pánů.

Tato válka ani zdaleka neskončila. Abychom vyhráli, musíme

shromáždit veškerou vůli do pěsti a udělat vše pro zničení nepřítele.

A osobně vidím, jak se mění nálada ve společnosti, jak moc se zvýšila

podpora naší armády ze strany obyčejných Rusů. Konečně se

vojensko-průmyslový komplex rozjel na plné obrátky. Co se celé ty

roky rozpadalo, bylo třeba sbírat kousek po kousku a podařilo se to.

Jdeme k nevyhnutelnému vítězství a prostě musíme vydržet až do

konce!

Andrej Rudenko, RT
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